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Svar på medborgares förslag om anläggning av konst-
gräsmatta på fotbollsplanen vid Erikslunds parklek  
 
Förslag till beslut 
Stadsdelsnämnden godkänner förvaltningens förslag till svar i enlighet 
med detta tjänsteutlåtande. 
 
 
 
 
Jack Kindberg 
Stadsdelsdirektör  Mats Carinder 
   Avdelningschef 
 
 
Bakgrund 
Ett gäng killar mellan 15-18 år brukar träffas i Erikslunds parklek för att 
spela fotboll. De brukar bjuda in ungdomar från andra stadsdelar att spela 
med för att de tycker det är viktigt att främja integrationen. Men fotbolls-
planen är ojämn och det uppstår mycket skador på grusplanen. De har 
därför önskemål om att stadsdelsförvaltningen anlägger en gräsmatta av 
konstgräs på fotbollsplanen istället.    
 
Förvaltningens förslag till svar 
Kostnaden för att anlägga en konstgräsmatta på Erikslunds fotbollsplan 
uppgår till totalt ca 300.000 kr, varav markarbetet utgör 50.000 kr. Härtill 
kommer kostnader för skötsel varje vecka med rensopning med 
specialborste. 
 
Önskemålet om en konstgräsmatta på fotbollsplanen vid Erikslunds 
parklek i Tensta har ett bra syfte.  Men utifrån den tilldelning av medel 
som stadsdelsförvaltningen fått för gatu- och parkskötsel av stadsfullmäk-
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tige fattas det redan 6 mkr i stadsdelens budget inför 2004. Av denna 
anledning har stadsdelsförvaltningen inte råd att anlägga en 
konstgräsmatta inom den närmaste framtiden. 
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